



Protokoll, styrelsemöte nr. 10, 2022

Vid ordinarie styrelsemöte har följande antecknats till protokollet.

Tid för mötet: måndag 15 aug 2022 Kl 19:00

Plats: Teamsmöte

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnades av ordförande Ulrika Hallberg Lüning kl 19.03

§ 2 Val av protokollförande

Mötet valde Anton Karlqvist att föra protokoll.

§ 3 Förteckning över närvarande

Ledamöter:

Ulrika Hallberg Lüning, Anton Karlqvist, Kajsa Nordahl, Sanne Laursen

Suppleanter:

Ewa Woldemar

Frånvarande:

Desire Leijdt

§ 4 Val av två justeringspersoner att jämte ordförande justera mötets protokoll

Kajsa Nordahl & Ewa Woldemar

§ 5 Fastställande av dagordning för mötet

Mötet beslöt att godkänna dagordningen utan ändringar.

§ 6 Åtgärdslistan

Åtgärdslistan gicks igenom och följande noterades:

Uppdaterat punkter: 7, 11, 19

Nya punkter: 31, 32, 33



§ 7 Ordförande har ordet

Under specialen kom det fram att protokollen och bilderna från avelsbedömningen 2019 saknas. Vi har hört med den förra styrelsen samt de som var ansvariga på specien 2019 och tyvärr saknas protokollen. Ulrika hör med förra ordförande om bilderna finns kvar.

§ 8 Vice ordförande har ordet

Inget att rapportera.

§ 9 Post och skrivelser

Inkommande:

Nedslag på vårt domarkompendium, se §11 Avelsrådet

Från Gunilla von Perner om att förstå hundens språk. En föreläsning om att leva med hund. Se §11 utbildningsansvarig

Utgående:

Mailkonversation med SGVK om specialen med anmälningar och katalogen samt om avelsbedömningen för 2019.

§ 10 Styrelsebeslut

AU-beslut:

Inga

Beslut per capsulam:

Inga

§ 11 Rapporter

Webbansvarig (Hemsida mm):

Hemsidan måste uppdateras med protokollen och ta bort specialen.

Tidningsansvarig:

Schappisnytt – Få medlemmar att komma in med material.

Till nästa nummer – artikel om Doesdata.

Utställningskommittén:

Utställningskommittén kommer också att ha hand om monterbygge och få fram folk på Stora Stockholm och MyDog.

Det saknas en uppsättning av placeringsskyltar. Vi kommer köpa in 4 nya, likande de vi har idag.

Avelsrådet:

Domarkompendiet måste göras om. Vi har fått nedslag på ett par punkter.



Utbildningsansvarig:

Fått mail från Gunilla von Perner om att förstå hundens språk. Sanne kontaktar henne om upplägg och kostnad.

Till nästa års special, vi behöver någon som anordnar rallylydnad och nosework.

Aktivitetskommittén:

Till nästa års special, någon som har hand om cafét och middagen.

Dra i gång aktiviteter runt om i landet, Stockholm, Skåne, Piteå och Göteborg,

§ 12 Medlemsfrågor

Inget att rapportera.

§ 13 Ekonomi

Banken – Esping har fortfarande tillgång till vårt konto på grund av bristande bankrutiner. Vi arbetar på problemet. Nordea kan bara se att Ulrika, Kajsa och Tommy har tillgång till vårt konto. Vi kommer att byta till Handelsbanken i höst.

§ 14 Ärenden att behandlas av styrelsen

Inget att rapportera.

§ 15 Övriga frågor

Vilhelmssons lånade ut ett partytält under specialen som blåste sönder. Styrelsen beställer ett nytt tält och skickar ner till Vilhelmsson.

Doesdata – Ulrika, Ewa, Cecilia, Marjolein & Cindy hade möte efter avelsbedömningen på specialen. Cecilia kommer ha hand om Finland, Ulrika och Ewa har hand om Sverige.

Uppfödare kommer få att kunna ansöka om egen inloggning. Första året betalar vi 1 euro. Doesdata och Holland önskar mer öppenhet om sjukdom och dylikt.

§ 16 Nästa möte

Måndag den 12 september kl 18:00

§ 17 Mötets avslutande

Mötet avslutades av ordförande kl. 20.56



Vid protokollet:

Protokollet justerat av:

Anton Karlqvist
Sekreterare

Ulrika Hallberg Lüning
Ordförande

Kajsa Nordahl
Justerare

Ewa Woldemar
Justerare